



Aquarian Trainer Academy – Level Two Pathway
Level Two Trainer APPLICATION
水瓶年代培训师学院——二级道途
二级培训师申请书



KRI CHECKLIST ENTRY INTO LEVEL TWO TRAINING PROCESS*

KRI启动二级培训过程核对清单

- 3 letters of recommendation submitted/3 封推荐信已提交
- Level Two Competency Form completed prior to practicum/二级资质评估表已于实习课前完成
- Interview held /面谈已进行
- KRI approval to begin Practicum / KRI 准许开始实习课

Send all documents to/所有文件发送至 sjtk@kriteachings.org

Legal Name/法定姓名 _____

Spiritual Name if different 灵性名（如有不同） _____

City/城市 _____ State/省份 _____ Country/国家 _____

Phone # /电话号码 _____ Email address 电子邮箱 _____

Level One Certification Date/一级证书日期: _____

Level Two Certification Date/二级证书日期: _____

Important: you must be fully Level Two certified before beginning to qualify yourself as a Level Two Trainer.

重要：你必须拿到完整的二级证书才可开始取得二级培训师的资格。

Level One Trainer Role/一级培训师级别: Professional/专业 Lead Trainer /主培训师

Which Module(s) are you applying to become a Level Two Trainer:

您申请成为二级培训师的模块为:

- Conscious Communication /觉知沟通
- Mind and Meditation /心智与冥想
- Vitality & Stress/活力与压力
- Authentic Relationships /真实关系
- LifeCycles & LifeStyles/生命周期与生活方式

Proposed First Practicum for this module

提议本模块首次实习课

Level Two Practicum Mentor/二级实习课导师: _____

Location/地点: _____ Date/日期: _____



Aquarian Trainer Academy – Level Two Pathway
Level Two Trainer APPLICATION
水瓶年代培训师学院——二级道途
二级培训师申请书



Subsequent Practicum (if applicable)/后续实习课（如适用）

Level Two Practicum Mentor/二级实习课导师: _____

Location/地点: _____ Date/日期: _____

Level Two Practicum Mentor/二级实习课导师 _____

Location/地点: _____ Date/日期: _____

Note: Level Two Trainers must qualify module by module, please send one application for each module. Recommendation letters, Level Two Competency and interview will be **required only for the first Module (Entry to the Program).*

注意：二级培训师须按模块认证，请每个模块提交一次申请。推荐信、二级资质表格与面谈只需在第一个模块时进行（项目启动时）。

I have read and understood the Level Two Trainer Orientation and the requirements outlined in that document. I understand my responsibilities during the Practicum to become a Level Two Trainer include, and are not limited to, the following aspects:

我已阅读并理解《二级培训师指南》及该文件中所列出的要求。我理解在成为二级培训师的实习课期间，我的责任包括但不限于以下方面：

- spend time both before and after the program discussing aspects of being a Level Two Trainer with my Level Two Practicum Mentor
- 与我的二级实习课导师于项目前/后皆找出时间来探讨成为二级培训师的不同方面。
- attend 100% of the Level Two Practicum Program
- 100%出席二级实习课项目
- complete a “Level Two Competency Evaluation” form during or at the end of a practicum module
- 在一个模块实习课期间或结束时完成一份“二级资质评估表”。

I am in compliance with the current KRI/IKYTA Code of Ethics and Professional Standards of a Kundalini Yoga Teacher and conduct myself in accordance with the highest professional standards. My Trainer License is Current.

I affirm that all information I submitted is true, correct, and complete to the best of my knowledge, information, and belief.

我遵从当前 KRI/IKYTA 关于昆达里尼瑜伽教师的道德准则与专业标准，并且依照最高专业标准行为表现。我的培训师证书正在生效中。我确认提交的全部信息真实、正确，并是依照我最佳知识、信息和信念完成的。

Signature/签名

Date/日期